

Ucapan Penyelaras Kursus Inovasi Digital

Assalamualaikum warahmatullah dan salam sejahtera. Bersyukur kepada Allah atas kesempatan dan peluang yang diberi untuk saya menitipkan sepatah dua bicara di dalam ruangan ini. Sesuai dengan seruan kerajaan untuk mendigitalisasikan aktiviti serta bahan pengajaran dan pembelajaran yang ada agar mudah difahami dan dikuasai oleh golongan sasaran iaitu para pelajar dengan cepat dan tepat. Perubahan sistem analog ke digital telah mengubah teknik komunikasi antara masyarakat khususnya dalam dunia pendidikan. Penyajian maklumat dan bahan pengajaran dan pembelajaran secara digital kelihatan lebih dinamik dan menarik perhatian dunia pendidikan dewasa ini.

Pesatnya perkembangan teknologi di dunia membawa perubahan peradaban baru yang sangat pesat untuk dunia di berbagai bidang. Lahirnya berbagai macam platform semakin memudahkan manusia untuk mencari informasi dan berkomunikasi. Informasi yang dulunya di dominasi melalui buku, hari ini hanya dengan sebuah *keyword* saja kita akan mendapatkan berbagai macam informasi yang diinginkan melalui mesin pencari. Komunikasi yang dulunya di dominasi melalui surat dan telefon, hari ini sudah sangat banyak platform atau aplikasi yang memudahkan kita untuk berkiriman pesan, telepon, bahkan *video call*, seperti Whatsapp, Line, Duo, WeChat, Facebook, Twitter, Instagram, dan lain-lain.

Begitu juga dengan penyampaian maklumat pengajaran di sekolah yang dulunya menggunakan pendekatan konvensional serta melibatkan interaksi satu hala, kini hanya dengan menyimpan *soft copy* (salinan lembut) yang mengandungi pelbagai fail serta aktiviti pengajaran dan, amat mudah dibawa serta digunakan di dalam bilik darjah. Kandungan aktiviti yang akan digunakan dalam pengajaran dan pembelajaran di dalam bilik darjah juga dapat dipelbagaikan, ia boleh bercirikan pelbagai hala di mana pendekatan berpusatkan pelajar adalah amat diutamakan lebih-lebih lagi pada era Pendidikan Abad ke-21 ini (PAK-21). Penggunaan bahan berbentuk digital amat relevan pada masa kini.

Sebagai penutup bicara, saya amat mengharapkan agar penguasaan para siswa guru dalam aplikasi digital akan lebih mantap dan *up-to-date* dari masa ke semasa. Ini untuk memastikan penyampaian mesej pengajaran serta interaksi di dalam bilik darjah akan lebih bermakna serta meninggalkan kesan jangka panjang.

Sekian

(Dr Sharifah Fatimah bt Wan Jamel)
Penyelaras
Kursus Inovasi Digital